
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Af min orientering til udvalget den 16. september 2019 om arbejdet på udbytteområdet 

fremgår det, at jeg har bedt Skattestyrelsen om en redegørelse om udbyttefrikort.  

 

Baggrunden herfor er, at det fremgår af redegørelsen fra Skattestyrelsen, som blev over-

sendt i forbindelse med orienteringen, at der er tilbagekaldt en række udbyttefrikort ud-

stedt til udenlandske enheder, og at der samtidig er iværksat et kontrolarbejde vedrørende 

danske udbyttefrikort. 

 

I forbindelse med orienteringen blev det oplyst, at redegørelsen om udbyttefrikortene 

ville være udarbejdet inden årets udgang. Skattestyrelsen har imidlertid oplyst, at styrelsen 

først forventer at kunne afgive redegørelsen, herunder om det videre arbejde med udbyt-

tefrikort, i begyndelsen af det nye år. 

 

Jeg forventer i den forbindelse at kunne sende udvalget en generel status på udbytteområ-

det, ligesom jeg vil invitere Folketingets partier til drøftelser om det nærmere indhold af 

ny model for udbetaling af refusion af udbytteskat. 
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